
Taika 

 

 

 

ETSITÄÄN  YHDESSÄ  JUURI 

SINULLE  SOPIVA  JATKOPOLKU ! 

 
 
 
 
 
 

 
     - VALMENNUS 

• APUA TYÖPAIKAN 
ETSINTÄÄN JA CV:N SEKÄ 
HAKEMUSTEN 
LAADINTAAN 
 

• APUA ER ILAISTEN 
OPISKELUVAIHTOEHTOJEN 
SELVITTELYYN 
 

• TUKI TYÖN /  TYÖKOKEILUN /  
OPISKELUJEN ALOITUKSEEN 
 

• TOTEUTUS SOVITUSTI JOKO  
METSÄHOITOLALLA (OS. 

ASEVELJENKATU 4, 70620 KUOPIO) 

TAI SÄÄN SALLIESSA LÄHI- 
LUONNOSSA 
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